



Three.com.hk

# Business

## Special offers for Hong Kong Institute of CPAs

# Samsung GALAXY S II

## Vivid · Slim · Fast

# \$0機價<sup>1</sup> 月費低至\$148<sup>1</sup>

### 送

- 12個月無限數據<sup>2</sup>
- 無限Wi-Fi<sup>3</sup>
- 3Screen嘉禾戲院全年通行証<sup>4</sup>
- 月費計劃\$298或費以上  
豁免\$36增值服務費



詳情請聯絡您的客戶經理:

**DICKY CHOW: 63167534**

Email: [dicky.chow@hthk.com](mailto:dicky.chow@hthk.com)

### 「無限Smart」月費計劃<sup>1</sup>

#### 升級功能:

- 1.2GHz雙核心處理器
- SUPER AMOLED Plus全輕觸式4.3吋特大屏幕
- 8.49mm極致纖巧, 116g超輕量機身

月費計劃	\$148	\$198	\$298	\$398
預繳	\$2,000			
話音通話(分鐘) 基本+心連心	1000 + 200	1000 + 500	1500 + 1000	2000 + 1500
本地數據用量	200MB	300MB	800MB	無限
合約期(月)	32	28	24	

1. 須選購指定型號手機及選購「無限Smart」月費計劃, 簽訂指定合約及預繳。須於合約期內選購指定增值服務組合。2. 只適用選購「無限Smart」月費計劃之客戶。3. 登入3香港Wi-Fi服務熱點時, 請在登入網內輸入用戶名稱及密碼, 再選擇「自動登入選項」啟動功能。在Wi-Fi信號接收較弱及不能使用的情况下, 服務或會自動轉為流動數據, 有關的流動數據費亦會依據相關月費計劃收取。Wi-Fi須於指定熱點使用。4. 「3Screen嘉禾戲院全年通行証」由流動電話服務生效後翌日起開始, 有效期為12個月。每張通行証於有效期內可換領達週三於全線嘉禾戲院3Screen上映之電影的正價戲票乙張。使用須受有關條款及細則約束。數量有限, 送完即止。以上優惠不適用於門市。客戶須出示有效之職員証。客戶須以信用卡自動轉帳方式繳交月費。所有使用須符合3香港服務使用政策。除非另有註明, 所有使用量及收費只適用於本地服務。所有優惠附帶有關條款及細則, 詳情未能盡錄, 請向客戶經理查詢。「和記電訊」保留上述服務計劃之最終決定權。如有更改, 恕不另行通知。服務由和記電訊香港控股集團提供。







Special offers for Hong Kong  
Institute of CPAs



Samsung  
**GALAXY S II**  
Vivid • Slim • Fast

**\$0 Handset<sup>1</sup>**  
**Monthly Fee \$148<sup>1</sup> up**

**3FREE**

- 12 months unlimited local data<sup>2</sup>
- Unlimited Wi-Fi<sup>3</sup>
- 3Screen Annual Movie Pass<sup>4</sup>
- Waive \$36 VAS on \$298 monthly plan or above

Please contact your account manager for details:

**DICKY CHOW: 63167534**  
**Email: dicky.chow@hthk.com**

**Smart Unlimited Monthly Plan<sup>1</sup>**

Monthly Fee	\$148	\$198	\$298	\$398
Prepayment	\$2,000			
Airtime (min) Basic + Heart to Heart	1000 + 200	1000 + 500	1500 + 1000	2000 + 1500
Local Data	200MB	300MB	800MB	Unlimited
Contract Period (month)	32	28	24	

**Upgraded Features:**

- 1.2GHz Dual Core Application Processor
- SUPER AMOLED Plus Touch Screen  
4.3" Huge Display
- 8.49mm Slim Design • 116g Light Weight

1. Designated handset model, Smart Unlimited monthly plan, contract commitment and prepayment are required. Designated VAS commitment within contract period is also required. 2. Apply to subscribers of Smart Unlimited monthly plan only. 3. To enable the Wi-Fi auto login function, please enter the user name and password in the login page and then select "Auto-login Option". When the Wi-Fi signal is weak or unavailable, service may automatically be accessed by mobile data and mobile data charge will incur based on user's monthly tariff plan. Wi-Fi at specific Wi-Fi hot spots only. 4. "3Screen Annual Movie Pass" shall be valid for 12 months from the next day after the mobile service activation. Each Movie Pass holder is entitled to one regular-price 3Screen movie ticket every Wednesday at Golden Harvest Cinemas during the valid period. The offers are subject to related terms and conditions. Limited offer while stocks last. • The above offer is not applicable to 3Shop. • Customer is required to present a valid staff card. • Customer is required to pay by credit card/autipay. • All usage is subject to the "3 Hong Kong Service Usage Policy". • Unless otherwise specified, the usage entitlement and fee of the monthly plan applies to local service only. • The offers are subject to related terms and conditions and are not exhaustive. Please contact our account manager for details. • Hutchison Telecom reserves the right to change the offers without prior notice. • Services are provided by HTHK Holdings.

www.three.com.hk



A member of the HTHKH Group  
A Hutchison Whampoa Company